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W gminie Słupia pojawił się pomysł wytyczenia nowego przejścia dla pieszych, które
poprawiłoby bezpieczeństwo na jednym z najbardziej ruchliwych odcinków. Mowa o
miejscu, gdzie krzyżują się drogi z pięciu różnych kierunków, w tym droga wojewódzka 705
łącząca Skierniewice z Jeżowem.

W tym rejonie porusza się wielu pieszych, w tym dzieci zmierzające do szkoły oraz wierni udający się
do kościoła. Przejście przez tak ruchliwą drogę wiąże się z pewnym ryzykiem, zwłaszcza w godzinach
szczytu. Podczas ostatniej sesji rady gminy Słupia, wiceprzewodniczący rady, Aleksander
Kamieniarz, zapowiedział składanie wniosku do Wojewódzkiego Zarządu Dróg o wytyczenie nowego
przejścia.

– Chcemy w tej sprawie spotkać się z radnymi sejmiku – zapowiada Mateusz Kowalczyk,
przewodniczący Rady Gminy Słupia. – Będziemy szukać możliwości finansowania tego
przedsięwzięcia, myślę, że koszt zaprojektowania i wybudowania nowego przejścia to około 150-200



tys. złotych.

Wnioski o dodatkowe przejścia dla pieszych są często popierane przez lokalne społeczności,
zwłaszcza w miejscach, gdzie dochodzi do wzmożonego ruchu pieszych. W przypadku Słupi, gdzie
dochodzi do skrzyżowania kilku głównych dróg, inicjatywa spotkała się z pozytywnym odzewem.
Również skierniewicka policja zadeklarowała wsparcie dla tego wniosku, wskazując na konieczność
zapewnienia większego bezpieczeństwa pieszym.

Jeśli wniosek zostanie zaakceptowany przez Wojewódzki Zarząd Dróg, wkrótce można spodziewać
się wytyczenia bezpiecznego przejścia, które z pewnością wpłynie na poprawę  bezpieczeństwa
pieszych, w tym dzieci i osób starszych.
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